



## Styrelsemöte för Norra Norrlands Skidskytteförbund 2021-06-13 via teams.

**Närvarande:** Lena Tuuri, Jan Häggroth, Magnus Berglund, Monica Äijä-Lenndin, Pernilla Sirviö och David Palopää.

- § 1        **Mötets öppnande.**  
Lena Tuuri förklarade mötet för öppnat.
- § 2        **Val av mötes sekreterare.**  
**Beslöts:** att det blev David.
- § 3        **Godkännande av dagordning.**  
**Beslöts:** att godkänna.
- § 4        **Genomgång föregående protokoll/ genomförd verksamhet.**  
**Beslöts:** Föregående protokoll färdigställs och läggs till handlingarna.
- § 5        **Skrivning ang. val till årsmötet**  
Lena har påbörjat en skrivning för till stadgarna för att skriva om hur vi föreslår ordförande och kassör till årsmötet. Lena jobbar lite till på formuleringen och skickar ut den till styrelsen.
- § 6        **Sommarcup**  
En tävling är planerad till Pagla 3 juli. Vi diskuterade eventuella tävlingar i Överkalix och Piteå. Lena hör med AnnaClara hur det ligger till i Piteå.
- § 7        **Läger**  
Inget nytt på lägerfronten. Pernilla har tagit kontakt med Kalle Grenemark men inte fått någon återkoppling. Pernilla tar upp kontakten igen.
- § 8        **Ekonomi**  
Karl-Erik var inte närvarande för att redovisa ekonomin.
- § 9        **Övriga frågor**  
**Ny ordförande.**  
Styrelsen lyfter frågan om ordförande i NNSSF. Ingen som ännu känner sig manad att ta på sig ordföranderollen. Frågan tas upp igen på nästa möte.



§ 8            **Nästa möte**  
Nästa möte söndag 29 aug kl. 20:00.

§ 10           **Mötets avslutande.**  
Lena förklarade mötet för avslutat.

Lena Tuuri  
Ordförande

David Palopää  
Mötets sekreterare